
ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA ORDINÀRIA DE 19 DE JUNY  DE 2008.

Quan són les 12:30 hores del dijous 19 de juny de 2008, es reuneix al Saló d’Actes de la
Casa  Consistorial  la  Corporació  en  Ple  per  celebrar  sessió  ordinària  en  primera
convocatòria. Sota la presidència del Sr. Batle, D. Mateu Ferrà Bestard hi assisteixen els
següents regidors; Sr. Joan Peralta Palmer i Sr.  Antoni Palerm Milla, per part d’UM;
Sr. Manel Romero Romero, i Sr. Miquel Bujosa Picornell per part del PSOE;  Sr. Pere
Joan Salleras Vives i Margarita I. Barceló Vives, per part del PP.

Es troba present la Secretària de la Corporació, la Sra. Sílvia Ripoll Genovart, la qual
dóna fe de l’acte.

El Sr. Batle declara oberta la sessió i passen a tractar-se els següents assumptes dins
l’ordre del dia:

1.-  ACTES SESSIONS ANTERIORS.

Es sotmet a votació i el resultat és de set (7) vots a favor.

2.-  DECRETS I CORRESPONDÈNCIA.

El Batle dona compte de la següent correspondència:

El  primer  punt  és  referent  a  l’expedient  d’obres  de  la  Sra.  Barbara  Kelin
Hollinderbäumer, del qual ja han arribat tots els informes favorables, i per aquest motiu
se li dona la llicència. Es comenta això, pel fet dels problemes que hi va haver amb la
mort d’una persona que hi feia feina abans d’obtenir la llicència. L’Ajuntament li va
obrir un expedient, aturant les obres per no comptar amb el permís municipal, tot i que
s’havia sol·licitat ,però mancaven autoritzacions d’altres organismes. 

El següent punt és comentar un escrit  que ha fet un veí del poble denunciant l’estat
ruïnós en què es troba la casa veïna de la seva. L’Ajuntament ,davant aquesta denúncia,
s’ha comunicat als propietaris la seva intenció de fer una visita amb el tècnic municipal,
per constatar si, efectivament , hi ha un perill per les persones, i actuar en conseqüència.

Per  acabar,  es  fa  menció  d’unes  subvencions  que  s’han  sol·licitat  al  Consell  de
Mallorca,  per  dur  a  terme  activitats  culturals  dins  l’any  2008.  El  Batle  destaca  la
proposta d’enguany de l’Ajuntament de fer uns concerts de Jazz a Sa Clastra de Sa



Baronia.  En  quant  als  concerts  de  l’Església,  es  té  un  compromís  de  Turisme  per
subvencionar-los  ,  i  amb més  import  que els  altres  anys,  perquè ja  havia quedat  el
pressupost obsolet.

Pere Joan Salleras demana pel Decret de la subvenció a les Associacions.
La Secretària comenta que és la resolució  d’abonament de les subvencions de l’any
2007, un cop justificada la despesa per part de les associacions.

3.- MOCIÓ D’UM PER IMPULSAR L’AGENDA LOCAL 21.

Toni Palerm explica que ha sortit una subvenció per tal de preparar el diagnòstic de
l’Agenda Local 21 i d’altra banda es demana també aprovar la moció ,segons la qual
l’Ajuntament es compromet a impulsar aquest projecte fermament, a col·laborar contra
el canvi climàtic i a promoure la participació ciutadana en aquest àmbit.

Manel Romero, diu que la gent que fa això, demana molta informació, i que se’ls doni
quant abans, a fi d’accelerar el procediment i que vagi endavant. 

Es sotmet a votació i el resultat és de set (7) vots a favor.

4.- PROPOSTES DELS GRUPS MUNICIPALS PEL POS 2008.

El Batle explica que el proper 16 de juliol acaba el termini per presentar el projecte pel
POS de 2008, i que ja en el seu dia es va parlar d’arreglar imbornals, etc, però s’ha de
concretar en un projecte de 100.000 € ,què és el que es va sol·licitar. Planteja parlar-ne  i
que tots aportin idees i de moment deixar-ho damunt la taula, per votar-ho en el proper
Ple.
Es parla de pavimentar carrers, i altres.

5.- PRESSUPOSTS 2008.

El Batle explica que ,com que no ha pogut tenir reunions prèvies amb cap dels grups
polítics, que ara que ja en tenen còpia, es reuneixin properament i es voti en un Ple
extraordinari.

6.- PRECS I PREGUNTES

Toni Palerm vol comentar que el dissabte hi ha una trobada de gent per fer net els
voltants de la carretera del Port des Canonge, i que després faran una paella pels que
hagin col·laborat.  S’han col·locat  les  senyalitzacions dels  carrers,  i  es  repintaran els
aparcaments de la plaça. Segurament es posaran tres “badens” per limitar la velocitat al
nucli.
Manel Romero demana de qui és la iniciativa de fer una enquesta pel poble, de desviar
el tràfic en un sentit pel carrer Mjor, i en l’altra per la carretera nova.
El Batle diu  que era només una manera de tenir l’opinió dels que hi viuen, però que ja
es va detectar que no era bona idea, sobre tot per les dificultats de les curves de Can
Prim, pels cotxes, etc.
Manel demana si hi ha cap novetat de Planícia.



El Batle diu que no, que la propietat va presentar un recurs, com era de preveure, i que
el proper dia 28 hi ha una reunió. El Govern té dues opcions, pot exercir el seu dret i
entrar en la finca o esperar la resolució judicial  del Pleit, que és probablement el que
farà.
Toni Palerm comenta que finalment s’ha firmat un conveni per executar la depuradora
del Port des Canonge.

Manel  Romero  demana  qui  fa  la  reparació  del  camí  de  Ses  Escoles,  si  és  Tragsa,
d’Agricultura, perquè podrien fer-ho fins a la cabina de telèfon i quedaria arreglat tot el
carrer.
El Batle diu que segons l’enginyer no ho poden fer perquè al pujar el paviment, s’hauria
de  rebaixar  primer  l’actual,  perquè  si  es  fes  així  l’aigua  entraria  en  les  cases  que
quedarien a un nivell més baix que el carrer.

Miquel Bujosa demana pel tema de la  Depuradora, si s’ha d’expropiar i a qui.
Toni Palerm respon que ara s’expropiaria al BBVA.

Miquel Bujosa demana per això que ha sortit als diaris d’un POS de 2003.
El Batle diu que era una obra que es va fer al Camí des Molí ,per la canalització de les
aigües i que el CIM no havia dit res fins ara. Es presentarà la documentació que es trobi
de l’obra i a veure si es pot rebre la subvenció.

Pere Joan demana si s’arreglarà el paretó que hi ha davant l’Ajuntament, perquè cada
cop està pitjor. També demana què passa amb els camins de Son Bunyola, que el CIM
ho ha denegat.

El Batle  comenta que hi ha un informe previ de Patrimoni del Consell, segons el qual la
competència  és  plenament  de  l’Ajuntament,  i  segons  el  qual  no  necessitem la  seva
autorització. I, curiosament, després de tres mesos ,els mateixos tècnics del Consell fan
un informe denegant el projecte, que prèviament havien dit  que no era competència
seva.  La  llicència  d’obres  es  va  donar  amb  tots  els  informes  favorables  que  es
necessitaven, i tan sols mancava un estudi d’impacte ambienta, què és el que s’està fent
ara.
També es demana pels comptes de l’ajuntament.

La Secretària explica que es demana la liquidació de 2005, què és el que està tancant
Pere Carles, del Consell en aquest moment. La del 2006 està tota picada, i farà falta que
també Pere Carles, quan pugui, faci el tancament.

Es comenta que darrerament hi ha hagut problemes de senyal amb la televisió. 
El Batle comenta que en el 2009, segurament hi haurà uns canvis amb aquest tema, i
s’està pensant que, pel que queda, es pot mantenir vigent el cable juntament amb el
sistema nou, perquè tothom ho vegi per allà on vulgui.

Margarita Barceló demana pel transport escolar, si s’ha sabut res mes i sobre l’escoleta
d’estiu.



El Batle diu que sobre lo primer no ha sabut res més, i que en quant  l’escoleta d’estiu,
ja es té tot preparat. Enguany s’havia de presentar molta documentació i s’havia de tenir
una directora. Es puja la taxa que es paga mensualment, però no el que correspondria,
per fer front a la despesa que ocasiona l’escoleta.

També comenta Margarita si es podria fer alguna cosa amb el trespol de goma del pati
de l’escola, perquè està molt brut.

El Batle diu que s’intentarà netejar amb algun producte específic.

No havent més temes a tractar, quan són les 14:10 hores el Sr. Batle aixeca la sessió, de
la que s’estén la present Acta i de la que jo com a Secretària dón fe amb el vist i plau del
Sr. Batle.

Banyalbufar, 19 de juny  de 2008.

                                 V-I-P
EL BATLE                                     LA SECRETÀRIA


